
Povinná osoba: Mestská časť Bratislava - Nové Mesto, Junácka 1, Bratislava - Nové Mesto 832 90,
prednosta@banm.sk, sekretariatprednostu@banm.sk

Žiadateľ:

Dobrý deň,

na základe zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe k informáciám v znení neskorších
predpisov žiadam o nasledovné informácie:

1. Všetky zápisnice „Komisie pre činnosť EKO-podniku VPS“ z jej rokovaní a iných podoných
stretnutí za roky od 2018 doteraz.

Zápisnicami sa myslí scan dokumentu, alebo dokument v pôvodnej elektronickej forme (DOC,
PDF).

Informáciu žiadam zaslať v elektronickej podobe na moju emailovú adresu:

V zmysle § 14 ods 5. zákona žiadam o potvrdenie prijatia žiadosti o informácie.

Ďakujem,

mailto:prednosta@banm.sk
mailto:sekretariatprednostu@banm.sk


ZÁPISNICA – MČ Bratislava Nové Mesto
 z komisie pre Ekopodnik VPS č . 1/2020 zo dňa 06.04.2020

 
Pracovného rokovania Komisie pre Ekopodnik mestskej časti Bratislava – Nové Mesto, ktoré sa konalo za 
prítomnosti:
 
Starosta MČ Bratislava Nové Mesto: Mgr. Rudolf Kusý
 
Poslanci:
 
JUDr. Mikulec Richard
Mgr. Mikuš Vladimír
Vladimír Volf
Mgr.,Ing. Šebejová Katarína, PhD.

Hostia:
Zástupca starostu: Ing. arch. Vaškovič Peter
Ing. Andrej Árva poslanec
Kontrolór BANM: Ing. Martin Böhm
Zástupca prednostu BANM - JUDr. Daniel Hulín
 
pani Mišková (poverená vedením)
pani Chrenková (vedúca odd. zeleň)
pán Čičmanec (vedúci odd doprava)
 
 
Prítomní: viď podľa prezenčnej listiny
 
 
1.     Otvorenie:
 
Poslanec Vlado Volf na začiatok položil otázku zástupcovi prednostu pánovi Húlínovi ohľadne odpovedí z 
predošlej komisie pre Ekopodnik, ktorá bola 28.11.2019 a ktoré boli zasielane emailom prednostovi 
06.12.2019. Poslanec Volf a ostatný členovia komisie skonštatovali, že nedostali od úradu do dnešného dňa 
žiadne vyjadrenie. Zástupca prednostu p. Hulín sa vyjadril, že sa s týmto emailom musí oboznámiť a zistiť na 
úrade, či to bolo niekomu postúpené. Dostal vytlačenú kópiu emailu.
 
Poslanec Mikulec vyjadril pohoršenie ako poslanci nedostali za 4 mesiace žiadnu odpoveď.
 
Zástupca prednostu pán Hulín tlmočí, že vedenie MČ BANM chce zlepšiť komunikáciu medzi úradom a 
ekopodnikom.
 
Poslanec Vaškovič vníma situáciu ťažko, nakoľko chýba vedenie ekopodniku už dlhšiu dobu. Oboznámil 
komisiu s výberovým konaním na nového riaditeľa ekopodniku, vysvetlil, že vzhľadom k situácii ohľadom 
vírusu covid-19 bolo vypočutie uchádzačov odložené. Podotkol, že úrad niekoľko mesiacov otáľal s výbero-
vým konaním na riaditeľa ekopodniku. Navrhuje, aby zástupca prednostu bol poverený vedením ekopodni-
ku, aby ľudia zamestnaný v podniku vedeli, že MČ BANM s nimi počíta aj naďalej.
 
Pán Mikulec sa pýta s čim úrad otáľal ?
 
Poslanec Vaškovič hovorí, že starosta nekonal a nezvolal komisiu na výber riaditeľa ekopodniku.
 
Poslanec Mikulec nevidí dôvod na nejaké šachové rošády, nakoľko podľa neho môže pán Hulín ako zástupca 
prednostu komunikovať s ekopodnikom priamo z úradu.
 
Všetci účastníci sa zhodli, že termíny sa nedodržujú a nefunguje to čo má.

 
Poslanec Vaškovič tvrdí, že pán Hulín bude mať vyčlenený čas na venovanie sa ekopodniku.
 
Poslanec Mikulec sa pýta prečo sa nekomunikuje ?
 
Zástupca prednostu pán Hulín tvrdí, že keď bol v ekopodniku bývali riaditeľ tak sa komunikovalo, robili sa 
reporty, podotkol že pani Mišková (poverená vedením) nemôže bývať v práci do noci a robiť prácu za ‘‘troch“ 
ľudí.
 
Zástupca prednostu pán Hulín podotkol, že by mala skončiť nedôvera medzi úradom a ekopodnikom a mali 
by postupovať spoločne.
 
Poslankyňa Šebejová sa zrejme na odľahčenie opýtala, či môžeme postupovať aj inak ako spoločne ?
 
Pán Čičmanec (vedúci odd. Doprava v ekopodniku) sa vyjadril, že nerozumie novej vznikajúcej pozícii  ‘‘poš-
tára“. Nerozumie ako chce úrad pani Miškovú odbremeniť ? Podotkol či ju ‘‘poštár‘‘ odbremení, keď sa pod 
niečo nepodpíše ?
 
Pán Čičmanec sa vyjadril, že úrad MČ BANM neskutočne zlyháva, nakoľko keď sa niečo pýtajú, tak neodpove-
dá. Treba tomu dať pravidlá. Hovorí, že sa im na úrade vyhýbajú a zatvárajú pred nimi dvere. Netreba šuškať a 
dehonestovať ekopodnik. Komunikácia je podľa jeho slov hanba tejto mestskej časti, 5 rokov úrad sabotuje 
výstavbu nového ekopodniku. Pýta sa pána Vaškoviča či vie, že končí nájom na pozemku kde sídli oddelenie 
dopravy a kde budú parkovať tieto mechanizmy a nákladné auta, ktoré sú chrbticou ekopodniku ? Povedal, 
že je to existenčný problém.
 
Poslanec Vaškovič uviedol, že starosta rokoval s majiteľmi pozemku, ale že zmluvu už nechcú obnoviť. Pán 
Čičmanec podotkol, že zmluva na pozemok bola na dobu určitú a nie je alternatíva kam premiestniť mecha-
nizmy. Opýtal sa či majú zamestnanci na nich chodiť domov?
 
Poslanec Volf sa opýtal kedy dal bývali riaditeľ výpoveď a vedelo sa že bude treba nového riaditeľa ? Pani 
Mišková odpovedá že dal výpoveď 30 júna 2019. Poslanec Volf aj ostatný vyjadrili pohoršenie nad pretrvávaj-
úcou situáciou ohľadom voľby nového riaditeľa, keď sa vedelo už v júni, že pán Molnár odchádza.
 
Poslanec Volf sa pýta, či bude pán Hulín ako zástupca prednostu a šéf správy majetku stíhať pomáhať aj v 
ekopodniku ? Pýta sa na spomínane reporty a podotýka, že by chcel vidieť reporty zo správy majetku.
 
Poslanec Mikulec podotkol, že úrad v tejto rovine zlyháva.
 
Poslankyňa Šebejová podotkla, že zlyháva starosta Rudolf Kusý.
 
Poslanec Mikulec hovorí, že ľudia zo štruktúry, ktorá nefunguje a tým myslí úrad, idú vstupovať do štruktúry 
ktorá funguje, tým myslí ekopodnik.
 
Poslanec Volf hovorí, že sú očividne napäté vzťahy a nerozumie prečo do ekopodniku chcú dať človeka z 
úradu.
 
       Kontrolór pán Böhm hovorí, že pani Mišková nie je štatutár, je len poverená vedením.
Poslanec Volf  číta otázky ohľadom voľby riaditeľa zo zápisnice komisie pre ekopodnik, ktoré boli poslané 
prednostovi 6.12.2019 a na ktoré komisii nebolo odpovedané.

Pán Čičmanec prosí poslancov, aby zatlačili starostu, aby ten urýchlil voľbu riaditeľa ekopodniku.
Kontrolór Böhm hovorí, že starosta mal vypísať výberové konanie už počas výpovednej dvoj mesačnej lehoty 
bývalého riaditeľa pána Molnára, taký je štandardný postup. Najväčší problém je podľa neho, že nemáme 
štatutára. Podotýka, že by bolo naozaj veľmi vhodné nového riaditeľa zvoliť.

Poslanec Vaškovič hovorí, že ekopodnik potrebuje čo najskôr štatutára – riaditeľa. Hovorí že bol jeden z mála 
kto to prízvukoval ako zástupca starostu na poradách vedenia BANM.

Trochu oneskorene prišiel starosta. 

Začal vysvetľovať, že malo byť stretnutie kvôli zátišiu, kde sídli ekopodnik – doprava no bolo zrušené kvôli 
korona vírusu. Podotýka, že mestská časť neplánuje zrušiť, outsoursingovať ekopodnik alebo podobne. Ľudia 
sa boja o prácu, máme zatvorenú kuchajdu, tržnicu, lanovku. Finančná situácia v MČ je zlá a prognózy nie sú 
dobré. Nechať doma ľudí na 60% ich mzdy nie je možné, bol by to veľký zásah do ich rozpočtu. Podotýka, že 
ekonomické oddelenie na úrade začalo mať kon�ikty s ekonomickým útvarom ekopodniku. Chceli z úradu 
posielať menej peňazí ekopodniku, preto požiadal prednostu, aby bol pod pani poverenou riaditeľkou 
zástupca prednostu, aby komunikoval s úradom.

Poslanec Mikulec hovorí, že bývali riaditeľ Molnár dal výpoveď v júni minulého roka. Potrebujeme riaditeľa, 
nie manažérsku pozíciu.

Zástupca prednostu pán Hulín hovorí, že zachytil tieto komunikačné problémy a tak sa sám ponúkol, úplne 
ľudsky, asi mladosť pochabosť podotkol.

Starosta Kusý hovorí, že zástupca prednostu tu bude na 2-3 mesiace a bude pod pani poverenou riaditeľkou, 
aby dohliadol na toky peňazí z úradu do ekopodniku.
Poslanec Mikulec sa pýta či bude štatutár?

Starosta Kusý odpovedá, že nie.

Poslanec Mikulec sa pýta či bude ten človek rozhodovať o peniazoch ?

Poslanec Mikuš hovorí, že sú predsa schválene peniaze pre ekopodnik v rozpočte BANM.

Starosta Kusý hovorí, že na rozpočet máme zabudnúť, ten neplatí nakoľko je korona vírus. Bude stúpať 
nezamestnanosť, snažíme sa minimalizovať náklady, znižujeme stavy, diskutujeme. Budeme mať problém s 
cash-�ow. Ľudia zrejme nebudú platiť daň z nehnuteľnosti. Dnes alebo zajtra dostanete materiál kde budú 
nejaké prijaté opatrenia.

Pán Čičmanec sa pýta čo nám pomôže pán Hulín keď, sa teraz nevedia šéfky z ekonomických oddelení 
zhodnúť ?

Poslanec Volf vraví že je to nezmysel, ten kto bol zamestnanec úradu bude vždy na strane úradu. Nedáva to 
logiku.

Poslanec Mikulec navrhuje pravidelné stretnutia komisie pre ekopodnik a zároveň urýchliť voľbu riaditeľa 
Ekopodniku VPS.

Poslankyňa Šebejová sa pýta či to chápe správne, že riešime zamestnanecké vzťahy ?
Starosta Kusý hovorí áno. Tento človek má zabezpečiť koľko �nancií treba.

Pani Chrenková (odd. zeleň ekopodnik) vyzýva starostu, aby povedal čo nemajú v ekopodniku robiť ?

Poslanec Mikuš sa pýta koľko peňazí ma MČ Bratislava - Nové Mesto v rezervnom fonde ?

Starosta Kusý hovorí, že nemá aktuálnu informáciu, nakoľko nová šéfka ekonomického oddelenia prišla s 
novou metodikou výpočtu. Má sa to doriešiť na najbližšom zastupiteľstve.

Komisia pre ekopodnik sa spoločne zhodla, že s nájomcami bude komunikovať pani Mišková za ekopodnik, 
prišlo pár emailov s otázkami na poslancov ohľadom tržnice.

Pani Chrenková (odd. ekopodnik zeleň) sa opýtala, či sa má kosiť menej, nakoľko je problém s peniazmi.

Starosta Kusý odpovedal, že preto sem chceme dať pána Hulína, aby dohliadal čo treba a čo nie.

Pani Chrenková podotkla, že za osem rokov čo je v ekopodniku vie presne čo treba a čo nie.

Poslanec Vaškovič povedal, že pán prednosta poslal email, aby sa výberové konanie na riaditeľa ekopodniku 
odložilo na neurčito kvôli korona vírusu.

Starosta Kusý povedal, že hovorca BANM pán Tettinger dostal za úlohu preveriť ako prebiehal proces výberu 
riaditeľov na Magistráte.

Poslankyňa Šebejová by chcela vidieť od pána Hulína návrh šetrenia, čo sa bude robiť menej za apríl 2020 
oproti marcu 2020, teda aby sa ušetrilo?  Na základe čoho / akého nariadenia idú vytvoriť pozíciu pre pána 
Hulína, alebo či bude tento priamo menovaný starostom ? Akú bude mať náplň práce v ekopodniku ? 

Z akých �nančných zdrojov bude platený ?
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korona vírusu. Podotýka, že mestská časť neplánuje zrušiť, outsoursingovať ekopodnik alebo podobne. Ľudia 
sa boja o prácu, máme zatvorenú kuchajdu, tržnicu, lanovku. Finančná situácia v MČ je zlá a prognózy nie sú 
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zástupca prednostu, aby komunikoval s úradom.

Poslanec Mikulec hovorí, že bývali riaditeľ Molnár dal výpoveď v júni minulého roka. Potrebujeme riaditeľa, 
nie manažérsku pozíciu.
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Starosta Kusý hovorí, že na rozpočet máme zabudnúť, ten neplatí nakoľko je korona vírus. Bude stúpať 
nezamestnanosť, snažíme sa minimalizovať náklady, znižujeme stavy, diskutujeme. Budeme mať problém s 
cash-�ow. Ľudia zrejme nebudú platiť daň z nehnuteľnosti. Dnes alebo zajtra dostanete materiál kde budú 
nejaké prijaté opatrenia.

Pán Čičmanec sa pýta čo nám pomôže pán Hulín keď, sa teraz nevedia šéfky z ekonomických oddelení 
zhodnúť ?

Poslanec Volf vraví že je to nezmysel, ten kto bol zamestnanec úradu bude vždy na strane úradu. Nedáva to 
logiku.

Poslanec Mikulec navrhuje pravidelné stretnutia komisie pre ekopodnik a zároveň urýchliť voľbu riaditeľa 
Ekopodniku VPS.

Poslankyňa Šebejová sa pýta či to chápe správne, že riešime zamestnanecké vzťahy ?
Starosta Kusý hovorí áno. Tento človek má zabezpečiť koľko �nancií treba.

Pani Chrenková (odd. zeleň ekopodnik) vyzýva starostu, aby povedal čo nemajú v ekopodniku robiť ?

Poslanec Mikuš sa pýta koľko peňazí ma MČ Bratislava - Nové Mesto v rezervnom fonde ?

Starosta Kusý hovorí, že nemá aktuálnu informáciu, nakoľko nová šéfka ekonomického oddelenia prišla s 
novou metodikou výpočtu. Má sa to doriešiť na najbližšom zastupiteľstve.

Komisia pre ekopodnik sa spoločne zhodla, že s nájomcami bude komunikovať pani Mišková za ekopodnik, 
prišlo pár emailov s otázkami na poslancov ohľadom tržnice.

Pani Chrenková (odd. ekopodnik zeleň) sa opýtala, či sa má kosiť menej, nakoľko je problém s peniazmi.

Starosta Kusý odpovedal, že preto sem chceme dať pána Hulína, aby dohliadal čo treba a čo nie.

Pani Chrenková podotkla, že za osem rokov čo je v ekopodniku vie presne čo treba a čo nie.

Poslanec Vaškovič povedal, že pán prednosta poslal email, aby sa výberové konanie na riaditeľa ekopodniku 
odložilo na neurčito kvôli korona vírusu.

Starosta Kusý povedal, že hovorca BANM pán Tettinger dostal za úlohu preveriť ako prebiehal proces výberu 
riaditeľov na Magistráte.

Poslankyňa Šebejová by chcela vidieť od pána Hulína návrh šetrenia, čo sa bude robiť menej za apríl 2020 
oproti marcu 2020, teda aby sa ušetrilo?  Na základe čoho / akého nariadenia idú vytvoriť pozíciu pre pána 
Hulína, alebo či bude tento priamo menovaný starostom ? Akú bude mať náplň práce v ekopodniku ? 

Z akých �nančných zdrojov bude platený ?



ZÁPISNICA – MČ Bratislava Nové Mesto
 z komisie pre Ekopodnik VPS č . 1/2020 zo dňa 06.04.2020

 
Pracovného rokovania Komisie pre Ekopodnik mestskej časti Bratislava – Nové Mesto, ktoré sa konalo za 
prítomnosti:
 
Starosta MČ Bratislava Nové Mesto: Mgr. Rudolf Kusý
 
Poslanci:
 
JUDr. Mikulec Richard
Mgr. Mikuš Vladimír
Vladimír Volf
Mgr.,Ing. Šebejová Katarína, PhD.

Hostia:
Zástupca starostu: Ing. arch. Vaškovič Peter
Ing. Andrej Árva poslanec
Kontrolór BANM: Ing. Martin Böhm
Zástupca prednostu BANM - JUDr. Daniel Hulín
 
pani Mišková (poverená vedením)
pani Chrenková (vedúca odd. zeleň)
pán Čičmanec (vedúci odd doprava)
 
 
Prítomní: viď podľa prezenčnej listiny
 
 
1.     Otvorenie:
 
Poslanec Vlado Volf na začiatok položil otázku zástupcovi prednostu pánovi Húlínovi ohľadne odpovedí z 
predošlej komisie pre Ekopodnik, ktorá bola 28.11.2019 a ktoré boli zasielane emailom prednostovi 
06.12.2019. Poslanec Volf a ostatný členovia komisie skonštatovali, že nedostali od úradu do dnešného dňa 
žiadne vyjadrenie. Zástupca prednostu p. Hulín sa vyjadril, že sa s týmto emailom musí oboznámiť a zistiť na 
úrade, či to bolo niekomu postúpené. Dostal vytlačenú kópiu emailu.
 
Poslanec Mikulec vyjadril pohoršenie ako poslanci nedostali za 4 mesiace žiadnu odpoveď.
 
Zástupca prednostu pán Hulín tlmočí, že vedenie MČ BANM chce zlepšiť komunikáciu medzi úradom a 
ekopodnikom.
 
Poslanec Vaškovič vníma situáciu ťažko, nakoľko chýba vedenie ekopodniku už dlhšiu dobu. Oboznámil 
komisiu s výberovým konaním na nového riaditeľa ekopodniku, vysvetlil, že vzhľadom k situácii ohľadom 
vírusu covid-19 bolo vypočutie uchádzačov odložené. Podotkol, že úrad niekoľko mesiacov otáľal s výbero-
vým konaním na riaditeľa ekopodniku. Navrhuje, aby zástupca prednostu bol poverený vedením ekopodni-
ku, aby ľudia zamestnaný v podniku vedeli, že MČ BANM s nimi počíta aj naďalej.
 
Pán Mikulec sa pýta s čim úrad otáľal ?
 
Poslanec Vaškovič hovorí, že starosta nekonal a nezvolal komisiu na výber riaditeľa ekopodniku.
 
Poslanec Mikulec nevidí dôvod na nejaké šachové rošády, nakoľko podľa neho môže pán Hulín ako zástupca 
prednostu komunikovať s ekopodnikom priamo z úradu.
 
Všetci účastníci sa zhodli, že termíny sa nedodržujú a nefunguje to čo má.

 
Poslanec Vaškovič tvrdí, že pán Hulín bude mať vyčlenený čas na venovanie sa ekopodniku.
 
Poslanec Mikulec sa pýta prečo sa nekomunikuje ?
 
Zástupca prednostu pán Hulín tvrdí, že keď bol v ekopodniku bývali riaditeľ tak sa komunikovalo, robili sa 
reporty, podotkol že pani Mišková (poverená vedením) nemôže bývať v práci do noci a robiť prácu za ‘‘troch“ 
ľudí.
 
Zástupca prednostu pán Hulín podotkol, že by mala skončiť nedôvera medzi úradom a ekopodnikom a mali 
by postupovať spoločne.
 
Poslankyňa Šebejová sa zrejme na odľahčenie opýtala, či môžeme postupovať aj inak ako spoločne ?
 
Pán Čičmanec (vedúci odd. Doprava v ekopodniku) sa vyjadril, že nerozumie novej vznikajúcej pozícii  ‘‘poš-
tára“. Nerozumie ako chce úrad pani Miškovú odbremeniť ? Podotkol či ju ‘‘poštár‘‘ odbremení, keď sa pod 
niečo nepodpíše ?
 
Pán Čičmanec sa vyjadril, že úrad MČ BANM neskutočne zlyháva, nakoľko keď sa niečo pýtajú, tak neodpove-
dá. Treba tomu dať pravidlá. Hovorí, že sa im na úrade vyhýbajú a zatvárajú pred nimi dvere. Netreba šuškať a 
dehonestovať ekopodnik. Komunikácia je podľa jeho slov hanba tejto mestskej časti, 5 rokov úrad sabotuje 
výstavbu nového ekopodniku. Pýta sa pána Vaškoviča či vie, že končí nájom na pozemku kde sídli oddelenie 
dopravy a kde budú parkovať tieto mechanizmy a nákladné auta, ktoré sú chrbticou ekopodniku ? Povedal, 
že je to existenčný problém.
 
Poslanec Vaškovič uviedol, že starosta rokoval s majiteľmi pozemku, ale že zmluvu už nechcú obnoviť. Pán 
Čičmanec podotkol, že zmluva na pozemok bola na dobu určitú a nie je alternatíva kam premiestniť mecha-
nizmy. Opýtal sa či majú zamestnanci na nich chodiť domov?
 
Poslanec Volf sa opýtal kedy dal bývali riaditeľ výpoveď a vedelo sa že bude treba nového riaditeľa ? Pani 
Mišková odpovedá že dal výpoveď 30 júna 2019. Poslanec Volf aj ostatný vyjadrili pohoršenie nad pretrvávaj-
úcou situáciou ohľadom voľby nového riaditeľa, keď sa vedelo už v júni, že pán Molnár odchádza.
 
Poslanec Volf sa pýta, či bude pán Hulín ako zástupca prednostu a šéf správy majetku stíhať pomáhať aj v 
ekopodniku ? Pýta sa na spomínane reporty a podotýka, že by chcel vidieť reporty zo správy majetku.
 
Poslanec Mikulec podotkol, že úrad v tejto rovine zlyháva.
 
Poslankyňa Šebejová podotkla, že zlyháva starosta Rudolf Kusý.
 
Poslanec Mikulec hovorí, že ľudia zo štruktúry, ktorá nefunguje a tým myslí úrad, idú vstupovať do štruktúry 
ktorá funguje, tým myslí ekopodnik.
 
Poslanec Volf hovorí, že sú očividne napäté vzťahy a nerozumie prečo do ekopodniku chcú dať človeka z 
úradu.
 
       Kontrolór pán Böhm hovorí, že pani Mišková nie je štatutár, je len poverená vedením.
Poslanec Volf  číta otázky ohľadom voľby riaditeľa zo zápisnice komisie pre ekopodnik, ktoré boli poslané 
prednostovi 6.12.2019 a na ktoré komisii nebolo odpovedané.

Pán Čičmanec prosí poslancov, aby zatlačili starostu, aby ten urýchlil voľbu riaditeľa ekopodniku.
Kontrolór Böhm hovorí, že starosta mal vypísať výberové konanie už počas výpovednej dvoj mesačnej lehoty 
bývalého riaditeľa pána Molnára, taký je štandardný postup. Najväčší problém je podľa neho, že nemáme 
štatutára. Podotýka, že by bolo naozaj veľmi vhodné nového riaditeľa zvoliť.

Poslanec Vaškovič hovorí, že ekopodnik potrebuje čo najskôr štatutára – riaditeľa. Hovorí že bol jeden z mála 
kto to prízvukoval ako zástupca starostu na poradách vedenia BANM.

Trochu oneskorene prišiel starosta. 

Začal vysvetľovať, že malo byť stretnutie kvôli zátišiu, kde sídli ekopodnik – doprava no bolo zrušené kvôli 
korona vírusu. Podotýka, že mestská časť neplánuje zrušiť, outsoursingovať ekopodnik alebo podobne. Ľudia 
sa boja o prácu, máme zatvorenú kuchajdu, tržnicu, lanovku. Finančná situácia v MČ je zlá a prognózy nie sú 
dobré. Nechať doma ľudí na 60% ich mzdy nie je možné, bol by to veľký zásah do ich rozpočtu. Podotýka, že 
ekonomické oddelenie na úrade začalo mať kon�ikty s ekonomickým útvarom ekopodniku. Chceli z úradu 
posielať menej peňazí ekopodniku, preto požiadal prednostu, aby bol pod pani poverenou riaditeľkou 
zástupca prednostu, aby komunikoval s úradom.

Poslanec Mikulec hovorí, že bývali riaditeľ Molnár dal výpoveď v júni minulého roka. Potrebujeme riaditeľa, 
nie manažérsku pozíciu.

Zástupca prednostu pán Hulín hovorí, že zachytil tieto komunikačné problémy a tak sa sám ponúkol, úplne 
ľudsky, asi mladosť pochabosť podotkol.

Starosta Kusý hovorí, že zástupca prednostu tu bude na 2-3 mesiace a bude pod pani poverenou riaditeľkou, 
aby dohliadol na toky peňazí z úradu do ekopodniku.
Poslanec Mikulec sa pýta či bude štatutár?

Starosta Kusý odpovedá, že nie.

Poslanec Mikulec sa pýta či bude ten človek rozhodovať o peniazoch ?

Poslanec Mikuš hovorí, že sú predsa schválene peniaze pre ekopodnik v rozpočte BANM.

Starosta Kusý hovorí, že na rozpočet máme zabudnúť, ten neplatí nakoľko je korona vírus. Bude stúpať 
nezamestnanosť, snažíme sa minimalizovať náklady, znižujeme stavy, diskutujeme. Budeme mať problém s 
cash-�ow. Ľudia zrejme nebudú platiť daň z nehnuteľnosti. Dnes alebo zajtra dostanete materiál kde budú 
nejaké prijaté opatrenia.

Pán Čičmanec sa pýta čo nám pomôže pán Hulín keď, sa teraz nevedia šéfky z ekonomických oddelení 
zhodnúť ?

Poslanec Volf vraví že je to nezmysel, ten kto bol zamestnanec úradu bude vždy na strane úradu. Nedáva to 
logiku.

Poslanec Mikulec navrhuje pravidelné stretnutia komisie pre ekopodnik a zároveň urýchliť voľbu riaditeľa 
Ekopodniku VPS.

Poslankyňa Šebejová sa pýta či to chápe správne, že riešime zamestnanecké vzťahy ?
Starosta Kusý hovorí áno. Tento človek má zabezpečiť koľko �nancií treba.

Pani Chrenková (odd. zeleň ekopodnik) vyzýva starostu, aby povedal čo nemajú v ekopodniku robiť ?

Poslanec Mikuš sa pýta koľko peňazí ma MČ Bratislava - Nové Mesto v rezervnom fonde ?

Starosta Kusý hovorí, že nemá aktuálnu informáciu, nakoľko nová šéfka ekonomického oddelenia prišla s 
novou metodikou výpočtu. Má sa to doriešiť na najbližšom zastupiteľstve.

Komisia pre ekopodnik sa spoločne zhodla, že s nájomcami bude komunikovať pani Mišková za ekopodnik, 
prišlo pár emailov s otázkami na poslancov ohľadom tržnice.

Pani Chrenková (odd. ekopodnik zeleň) sa opýtala, či sa má kosiť menej, nakoľko je problém s peniazmi.

Starosta Kusý odpovedal, že preto sem chceme dať pána Hulína, aby dohliadal čo treba a čo nie.

Pani Chrenková podotkla, že za osem rokov čo je v ekopodniku vie presne čo treba a čo nie.

Poslanec Vaškovič povedal, že pán prednosta poslal email, aby sa výberové konanie na riaditeľa ekopodniku 
odložilo na neurčito kvôli korona vírusu.

Starosta Kusý povedal, že hovorca BANM pán Tettinger dostal za úlohu preveriť ako prebiehal proces výberu 
riaditeľov na Magistráte.

Poslankyňa Šebejová by chcela vidieť od pána Hulína návrh šetrenia, čo sa bude robiť menej za apríl 2020 
oproti marcu 2020, teda aby sa ušetrilo?  Na základe čoho / akého nariadenia idú vytvoriť pozíciu pre pána 
Hulína, alebo či bude tento priamo menovaný starostom ? Akú bude mať náplň práce v ekopodniku ? 

Z akých �nančných zdrojov bude platený ?
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Starosta MČ Bratislava Nové Mesto: Mgr. Rudolf Kusý
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Zástupca prednostu BANM - JUDr. Daniel Hulín
 
pani Mišková (poverená vedením)
pani Chrenková (vedúca odd. zeleň)
pán Čičmanec (vedúci odd doprava)
 
 
Prítomní: viď podľa prezenčnej listiny
 
 
1.     Otvorenie:
 
Poslanec Vlado Volf na začiatok položil otázku zástupcovi prednostu pánovi Húlínovi ohľadne odpovedí z 
predošlej komisie pre Ekopodnik, ktorá bola 28.11.2019 a ktoré boli zasielane emailom prednostovi 
06.12.2019. Poslanec Volf a ostatný členovia komisie skonštatovali, že nedostali od úradu do dnešného dňa 
žiadne vyjadrenie. Zástupca prednostu p. Hulín sa vyjadril, že sa s týmto emailom musí oboznámiť a zistiť na 
úrade, či to bolo niekomu postúpené. Dostal vytlačenú kópiu emailu.
 
Poslanec Mikulec vyjadril pohoršenie ako poslanci nedostali za 4 mesiace žiadnu odpoveď.
 
Zástupca prednostu pán Hulín tlmočí, že vedenie MČ BANM chce zlepšiť komunikáciu medzi úradom a 
ekopodnikom.
 
Poslanec Vaškovič vníma situáciu ťažko, nakoľko chýba vedenie ekopodniku už dlhšiu dobu. Oboznámil 
komisiu s výberovým konaním na nového riaditeľa ekopodniku, vysvetlil, že vzhľadom k situácii ohľadom 
vírusu covid-19 bolo vypočutie uchádzačov odložené. Podotkol, že úrad niekoľko mesiacov otáľal s výbero-
vým konaním na riaditeľa ekopodniku. Navrhuje, aby zástupca prednostu bol poverený vedením ekopodni-
ku, aby ľudia zamestnaný v podniku vedeli, že MČ BANM s nimi počíta aj naďalej.
 
Pán Mikulec sa pýta s čim úrad otáľal ?
 
Poslanec Vaškovič hovorí, že starosta nekonal a nezvolal komisiu na výber riaditeľa ekopodniku.
 
Poslanec Mikulec nevidí dôvod na nejaké šachové rošády, nakoľko podľa neho môže pán Hulín ako zástupca 
prednostu komunikovať s ekopodnikom priamo z úradu.
 
Všetci účastníci sa zhodli, že termíny sa nedodržujú a nefunguje to čo má.

 
Poslanec Vaškovič tvrdí, že pán Hulín bude mať vyčlenený čas na venovanie sa ekopodniku.
 
Poslanec Mikulec sa pýta prečo sa nekomunikuje ?
 
Zástupca prednostu pán Hulín tvrdí, že keď bol v ekopodniku bývali riaditeľ tak sa komunikovalo, robili sa 
reporty, podotkol že pani Mišková (poverená vedením) nemôže bývať v práci do noci a robiť prácu za ‘‘troch“ 
ľudí.
 
Zástupca prednostu pán Hulín podotkol, že by mala skončiť nedôvera medzi úradom a ekopodnikom a mali 
by postupovať spoločne.
 
Poslankyňa Šebejová sa zrejme na odľahčenie opýtala, či môžeme postupovať aj inak ako spoločne ?
 
Pán Čičmanec (vedúci odd. Doprava v ekopodniku) sa vyjadril, že nerozumie novej vznikajúcej pozícii  ‘‘poš-
tára“. Nerozumie ako chce úrad pani Miškovú odbremeniť ? Podotkol či ju ‘‘poštár‘‘ odbremení, keď sa pod 
niečo nepodpíše ?
 
Pán Čičmanec sa vyjadril, že úrad MČ BANM neskutočne zlyháva, nakoľko keď sa niečo pýtajú, tak neodpove-
dá. Treba tomu dať pravidlá. Hovorí, že sa im na úrade vyhýbajú a zatvárajú pred nimi dvere. Netreba šuškať a 
dehonestovať ekopodnik. Komunikácia je podľa jeho slov hanba tejto mestskej časti, 5 rokov úrad sabotuje 
výstavbu nového ekopodniku. Pýta sa pána Vaškoviča či vie, že končí nájom na pozemku kde sídli oddelenie 
dopravy a kde budú parkovať tieto mechanizmy a nákladné auta, ktoré sú chrbticou ekopodniku ? Povedal, 
že je to existenčný problém.
 
Poslanec Vaškovič uviedol, že starosta rokoval s majiteľmi pozemku, ale že zmluvu už nechcú obnoviť. Pán 
Čičmanec podotkol, že zmluva na pozemok bola na dobu určitú a nie je alternatíva kam premiestniť mecha-
nizmy. Opýtal sa či majú zamestnanci na nich chodiť domov?
 
Poslanec Volf sa opýtal kedy dal bývali riaditeľ výpoveď a vedelo sa že bude treba nového riaditeľa ? Pani 
Mišková odpovedá že dal výpoveď 30 júna 2019. Poslanec Volf aj ostatný vyjadrili pohoršenie nad pretrvávaj-
úcou situáciou ohľadom voľby nového riaditeľa, keď sa vedelo už v júni, že pán Molnár odchádza.
 
Poslanec Volf sa pýta, či bude pán Hulín ako zástupca prednostu a šéf správy majetku stíhať pomáhať aj v 
ekopodniku ? Pýta sa na spomínane reporty a podotýka, že by chcel vidieť reporty zo správy majetku.
 
Poslanec Mikulec podotkol, že úrad v tejto rovine zlyháva.
 
Poslankyňa Šebejová podotkla, že zlyháva starosta Rudolf Kusý.
 
Poslanec Mikulec hovorí, že ľudia zo štruktúry, ktorá nefunguje a tým myslí úrad, idú vstupovať do štruktúry 
ktorá funguje, tým myslí ekopodnik.
 
Poslanec Volf hovorí, že sú očividne napäté vzťahy a nerozumie prečo do ekopodniku chcú dať človeka z 
úradu.
 
       Kontrolór pán Böhm hovorí, že pani Mišková nie je štatutár, je len poverená vedením.
Poslanec Volf  číta otázky ohľadom voľby riaditeľa zo zápisnice komisie pre ekopodnik, ktoré boli poslané 
prednostovi 6.12.2019 a na ktoré komisii nebolo odpovedané.

Pán Čičmanec prosí poslancov, aby zatlačili starostu, aby ten urýchlil voľbu riaditeľa ekopodniku.
Kontrolór Böhm hovorí, že starosta mal vypísať výberové konanie už počas výpovednej dvoj mesačnej lehoty 
bývalého riaditeľa pána Molnára, taký je štandardný postup. Najväčší problém je podľa neho, že nemáme 
štatutára. Podotýka, že by bolo naozaj veľmi vhodné nového riaditeľa zvoliť.

Poslanec Vaškovič hovorí, že ekopodnik potrebuje čo najskôr štatutára – riaditeľa. Hovorí že bol jeden z mála 
kto to prízvukoval ako zástupca starostu na poradách vedenia BANM.

Trochu oneskorene prišiel starosta. 

Začal vysvetľovať, že malo byť stretnutie kvôli zátišiu, kde sídli ekopodnik – doprava no bolo zrušené kvôli 
korona vírusu. Podotýka, že mestská časť neplánuje zrušiť, outsoursingovať ekopodnik alebo podobne. Ľudia 
sa boja o prácu, máme zatvorenú kuchajdu, tržnicu, lanovku. Finančná situácia v MČ je zlá a prognózy nie sú 
dobré. Nechať doma ľudí na 60% ich mzdy nie je možné, bol by to veľký zásah do ich rozpočtu. Podotýka, že 
ekonomické oddelenie na úrade začalo mať kon�ikty s ekonomickým útvarom ekopodniku. Chceli z úradu 
posielať menej peňazí ekopodniku, preto požiadal prednostu, aby bol pod pani poverenou riaditeľkou 
zástupca prednostu, aby komunikoval s úradom.

Poslanec Mikulec hovorí, že bývali riaditeľ Molnár dal výpoveď v júni minulého roka. Potrebujeme riaditeľa, 
nie manažérsku pozíciu.

Zástupca prednostu pán Hulín hovorí, že zachytil tieto komunikačné problémy a tak sa sám ponúkol, úplne 
ľudsky, asi mladosť pochabosť podotkol.

Starosta Kusý hovorí, že zástupca prednostu tu bude na 2-3 mesiace a bude pod pani poverenou riaditeľkou, 
aby dohliadol na toky peňazí z úradu do ekopodniku.
Poslanec Mikulec sa pýta či bude štatutár?

Starosta Kusý odpovedá, že nie.

Poslanec Mikulec sa pýta či bude ten človek rozhodovať o peniazoch ?

Poslanec Mikuš hovorí, že sú predsa schválene peniaze pre ekopodnik v rozpočte BANM.

Starosta Kusý hovorí, že na rozpočet máme zabudnúť, ten neplatí nakoľko je korona vírus. Bude stúpať 
nezamestnanosť, snažíme sa minimalizovať náklady, znižujeme stavy, diskutujeme. Budeme mať problém s 
cash-�ow. Ľudia zrejme nebudú platiť daň z nehnuteľnosti. Dnes alebo zajtra dostanete materiál kde budú 
nejaké prijaté opatrenia.

Pán Čičmanec sa pýta čo nám pomôže pán Hulín keď, sa teraz nevedia šéfky z ekonomických oddelení 
zhodnúť ?

Poslanec Volf vraví že je to nezmysel, ten kto bol zamestnanec úradu bude vždy na strane úradu. Nedáva to 
logiku.

Poslanec Mikulec navrhuje pravidelné stretnutia komisie pre ekopodnik a zároveň urýchliť voľbu riaditeľa 
Ekopodniku VPS.

Poslankyňa Šebejová sa pýta či to chápe správne, že riešime zamestnanecké vzťahy ?
Starosta Kusý hovorí áno. Tento človek má zabezpečiť koľko �nancií treba.

Pani Chrenková (odd. zeleň ekopodnik) vyzýva starostu, aby povedal čo nemajú v ekopodniku robiť ?

Poslanec Mikuš sa pýta koľko peňazí ma MČ Bratislava - Nové Mesto v rezervnom fonde ?

Starosta Kusý hovorí, že nemá aktuálnu informáciu, nakoľko nová šéfka ekonomického oddelenia prišla s 
novou metodikou výpočtu. Má sa to doriešiť na najbližšom zastupiteľstve.

Komisia pre ekopodnik sa spoločne zhodla, že s nájomcami bude komunikovať pani Mišková za ekopodnik, 
prišlo pár emailov s otázkami na poslancov ohľadom tržnice.

Pani Chrenková (odd. ekopodnik zeleň) sa opýtala, či sa má kosiť menej, nakoľko je problém s peniazmi.

Starosta Kusý odpovedal, že preto sem chceme dať pána Hulína, aby dohliadal čo treba a čo nie.

Pani Chrenková podotkla, že za osem rokov čo je v ekopodniku vie presne čo treba a čo nie.

Poslanec Vaškovič povedal, že pán prednosta poslal email, aby sa výberové konanie na riaditeľa ekopodniku 
odložilo na neurčito kvôli korona vírusu.

Starosta Kusý povedal, že hovorca BANM pán Tettinger dostal za úlohu preveriť ako prebiehal proces výberu 
riaditeľov na Magistráte.

Poslankyňa Šebejová by chcela vidieť od pána Hulína návrh šetrenia, čo sa bude robiť menej za apríl 2020 
oproti marcu 2020, teda aby sa ušetrilo?  Na základe čoho / akého nariadenia idú vytvoriť pozíciu pre pána 
Hulína, alebo či bude tento priamo menovaný starostom ? Akú bude mať náplň práce v ekopodniku ? 

Z akých �nančných zdrojov bude platený ?
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